
РЕГЛАМЕНТ 
Международного семинара судей по САМБО 

24 марта 2014 г. 
 г. Москва (Россия) 

 
1. Сроки и место проведения 

Семинар  проводится  24 марта  2014  года в гостинице «Аэростар», Москва, 
Ленинградский пр., д.37, корпус 9 (http://www.aerostar.ru/). 

24 марта  
9.00-10.00  Регистрация судей 

10.00-11.30  Практическое судейство боевое САМБО (Н. Малышев) 
11.30-13.00  Практическое судейство спортивное САМБО (А. Лебедев) 
13.00-14.00  Теоретические занятия по правилам судейства САМБО (Н. Малышев) 
14.00-14.30  Перерыв 
14.30-16.00  Теоретические занятия по правилам судейства САМБО (Б. Сова) 
16.00-17.00  Теоретические занятия - функции секретаря соревнований (Ю. Шоя) 
17.00-18.00  Сдача экзамена 

 
 

2. Участники 
Для участия в семинаре приглашаются судьи, утвержденные Председателем судейской 

комиссии ФИАС. 
 
 

3. Условия и порядок проведения 
Расходы, связанные с размещением, питанием и трансфером участников семинара, 

несет оргкомитет этапа Кубка мира «Мемориал А.А.Харлампиева». 
 
 

4. Контакты 
Оргкомитет: 
Адрес: Россия, Москва, 119992, Москва, Лужнецкая наб., д.8 
Телефон: 8(499)557-04-46 
Телефон/факс: 8(499) 557-04-47, 8(495)725-46-83 
E-mail: sambo@sambo.ru 
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REGULATIONS 
International workshop for SAMBO referees  

24 March 2014 
Moscow (Russia) 

 
1. Dates and venue 

The seminar will take place on 24 March 2014 in «Aerostar» hotel, Moscow, Leningradsky prospect, 
37, building 9 (http://www.aerostar.ru/). 

 
24 March 

  9.00-10.00   Registration of referees 
10.00-11.30   Practical judging combat SAMBO (N. Malyshev)  
11.30-13.00   Practical judging sport SAMBO (A. Lebedev)  
13.00-14.00   Theoretical studies on the rules of SAMBO refereeing (N. Malyshev) 
14.00-14.30   Break 
14.30-16.00   Theoretical studies on the rules of SAMBO refereeing (B. Sova) 
16.00-17.00   Theoretical studies - functions of the Secretary of the competitions (Y. Shoya) 
17.00-18.00   Exam 

 
2. Participants 

Referees, approved by the FIAS referee Commission Chairman, are invited to participate in the 
workshop.  

 
 

3. Conditions and conducting 
The Organizing Committee of the World Cup stage «A.A. Kharlampiev memorial» takes in charge 
the costs associated with accommodation, meals and transfers of the participants of the seminar. 

 
 

4. Contacts 
Organizing Committee: 
Address: Russia, Moscow, 119992, Moscow, Luzhnetskaya Naberezhnaya, 8 
Phone: 8(499)557-04-46 
Phone/Fax: 8(499) 557-04-47, 8(495)725-46-83 
E-mail: sambo@sambo.ru 
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